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Innholdsfortegnelse: 
  
 Delegater til årsmøtet    s.           2 
 Innkalling/sakliste    s.           3 
 Årsmelding fra styret    s.           5 

Årsmeldinger fra sekr. og utvalg  s.           8 
Sak 4-10      s.   19 
Regnskap 2023/budsjett 2024    s.         20 
 Revisorberetning     s.   22   
 
Arbeidsprogram - Eget dokument   
Vedtekter – eget dokument 

 
  
 
Delegatoversikt 

 

Oversikt over antall delegater pr. forening:  

Forening 
Ant. medl. 
31.12.2024 

Antall 
delegater 

Farsund og Lyngdal JFF 483 4 
Flekkefjord og Omegn Jff 233 3 
Hægebostad og Eiken Jff 61 2 
Kristiansand S JFF 724 5 
Kvinesdal JFF 240 3 
Lindesnes Jff 281 3 
Sirdal JFF 37 2 
Songdalen Jeger og Fisk 153 2 
Søgne JFF 137 2 
Vennesla Jspff 526 4 
Sum antall delegater   30 

 
 
Direktemedlemmer NJFF er ikke med i tabellen.  
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Kristiansand 17.01.2025 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE og TILLITSVALGTSAMLING. 

Det innkalles med dette til årsmøte og tillitsvalgtsamling i NJFF Vest-Agder fredag 
14. mars kl.18.00 til lørdag 15. mars kl. 14 på Lindesnes Havhotell. 
 
Forslag som foreningene ønsker behandlet på årsmøtet skal være styret i hende 
senest 4 uker før årsmøtet. 

Lokalforeninger kan møte med flg. antall utsendinger: 

Foreninger med inntil 200 medlemmer: 2 repr. 

Foreninger med flere enn 200 medlemmer: 1 repr. i tillegg for hvert påbegynt 200 
medlem inntil 6 representanter. 

Oversikt over foreningenes medlemstall og antall delegater følger på s. 3. 

Saksliste for årsmøtet nedenfor på side 2. 

Sakspapirene sendes lokalforeningene/delegatene senest 2 uker før årsmøtet. 

 

Påmelding via link eller QR kode innen 24. februar:  PÅMELDING   

  

 

 

 

 

Vi kommer tilbake med hvilke tema vi tar 
opp på lørdagen, men det blir fagtema 
innen jakt/fiske og organisasjon. Kom 
gjerne med innspill. (Frist innspill: 10/2) 

 

Med vennlig hilsen 
for NJFF Vest-Agder                             

 

Svein Arne Skailand               Kari Røysland 
leder                 regionsekretær 

 

Foreløpig program: 
 
Fredag 14. mars:  
kl. 18  Årsmøtet starter 
kl. 20 Middag 
 
Lørdag 15. mars: 
kl.   9 Frokost 
kl. 10 Start tillitsvalgtsamling 
kl. 13 Lunsj  
 
 

 
eller 
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SAKLISTE FOR FYLKESÅRSMØTE  

 

Sak 1:  Konstituering av møtet. 
-Godkjenning av fullmakter 
-Godkjenning av innkalling 
-Godkjenning av dagsorden 
-Godkjenning av forretningsorden 
-Valg av ordstyrer 
-Valg av sekretær 
-Valg av tellekorps 
-Valg av to delegater til å undertegne protokollen 

 
Sak 2: Årsberetning for 2024 
 
Sak 3: Revidert regnskap for 2024 
 
Sak 4: Innkomne forslag med styrets forslag til vedtak 
 
Sak 5: Andre saker styret har ført opp på dagsorden 
 
Sak 6: Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett for 2025 
 
Sak 7: Valg av styre 
 
Sak 8: Valg av valgkomtiè på 2-3 medlemmer i henhold til rulleringsplan  
 
Sak 9: Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år 
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Sak 2  ÅRSBERETNINGER 

 
Styrets årsmelding 2024  
Styret har i 2024 hatt 9 styremøter og behandlet 63 saker. Det har skjedd mye i Norges 
Jeger- og Fiskerforbund i 2025, både lokalt og sentralt. Vi er inne i en tid der jakt og 
fiskespørsmål blir satt mer og mer på dagsordenen. Det kreves mye av både frivillige og 
ansatte når det gjelder høringer, friluftspørsmål, skytebaner, jaktmuligheter, fiskemuligheter, 
konsesjoner og utbygninger lokalt og sentralt. Det er mye å følge med på for oss som er 
frivillige. Samtidig merker vi at det blir vanskeligere og vanskeligere å få folk til å stille på 
dugnader og verv i foreningene. Dette er en utfordring vi må ta på alvor. Takk til alle som 
bidrar i alle ledd i organisasjonen.  

NJFF avholder landsmøter hvert 3. år. Vi hadde landsmøte på Hamar 15-17 november i 2024. 
NJFF- Vest-Agder stilte med tre delegater i tillegg til regionlagsleder. Regionsekretær var 
med som observatør. Delegatfordelingen mellom regionene bestemmes av antall 
medlemmer. Vi tok dette opp som en sak på landsmøtet, og ønsket å endre 
mandatfordelingen, slik at også de små regionene kunne få mer innflytelse. Dette ble 
nedstemt. Men vi tok opp et viktig demokratisk poeng og ble rost for det. Alle sakene ligger 
på NJFF sin hjemmeside og kan leses der.  

Årsmøtet til regionlaget i 2024 var på Lindesnes havhotell. Oppmøtet fra lokalforeningene var 
veldig godt. Vi gjennomførte årsmøtet på en god måte og avsluttet med middag og sosialt 
samvær. Lokallagene fikk også på sine årsmøter besøk av styremedlemmer fra regionlaget. 
Det er en god måte å holde kontakten med lokalforeningenes medlemmer på.  

 

Mange i regionlaget har vært med i mange år som tillitsvalgte. Noen er nye, men alle synes 
det er sosialt på styremøtene og ser frem til både sommer og juleavslutningene. I juni var vi 
på Randøya og hadde både dugnad og styremøte med skalldyrbord. I desember var vi på 
Eikerappen med overnatting og spiste god julemat. Vi har også som mål å samle lokallagene 
til både faglig oppdatering og sosialt samvær. På årsmøtet nå i 2025 har vi innkalte til 
tillitsvalgt samling med overnatting og faglig påfyll på lørdagen.  

Utvalgene kommer med egne rapporter i årsmeldingen, så jeg skal ikke kommentere dette 
her, men det gjøres utrolig mye bra arbeid i NJFF sin organisasjon. Vi er viktige sammen for å 
sikre jakt og fiskeglede til alle i all fremtid. Takk for all den gode innsatsen dere legger ned 
for fellesskapet og naturen.  

 

På vegne av styret  
Svein Arne Skailand 

 

 

 

 



 

6 
 

Regionstyret har i perioden bestått av: 

Leder: Svein Arne Skailand Flekkefjord og Omegn JFF 
Nestleder: Øyvind Storbukås Hægebostad JFF 
Kasserer: Magne Lorentsen Søgne JFF 
Kvinnekontakt Irmelin Holteberg Søgne JFF 
Ungdomsansvarlig: Tina D. Fossdal Farsund og Lyngdal JFF 
Leder jaktskytterutv.: Kristoffer Thorsland Songdalen JFF 
Leder hundeutvalg: John Terje Svendsen Vennesla JSFF 
Leder fiskeutvalg: Bjarte Austvik Kristiansand JFF 
Leder jakt-/viltstellutv.: Bjørn Inge Løland Vennesla JSFF 
Leder PR-utvalg Steffen Fåland Hægebostad JFF 

   
Varamedl.: Jan Yngve Eilertsen Kvinesdal JFF 
Varamedl.: Hanno Skeie Vennesla JSFF 

 
Informasjon/organisasjon 
 
Hjemmesiden oppdateres jevnlig i nettportalen til NJFF; www.njff.no/vest-agder. 
Her finner man informasjon om hva som skjer i organisasjonen.  
I tillegg er regionlaget på FB og Instagram. 
Info-skriv pr. epost til lokallagene ved behov. 
Regionlaget ser dette som de viktigste medier for å få spredd informasjon. 
Det var satt opp 2 kurs i foreningsdrift i mars/april. Det var få på meldte slik at kun ett av 
kursene ble gjennomført via teams 4. april. 
Det ble også avholdt ett kurs i nettportalen.  
 

Medlemsutvikling 
Regionlaget hadde samlet 2899 medlemmer 31.12.2024. Nedenfor i fig.1 ser dere 
medlemsutviklingen fra 2017. 

Figur 2 viser fordelingen på de ulike medlemskapskategoriene, mens figur 3 viser 
medlemsutviklingen i de ulike lokalforeningen de siste 3 årene 

 
 
Figur 1 
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Konferanser, seminarer og samlinger 
 
Agderkonferansen ble avholdt 26.-27. januar 2024 på Dyreparken Hotell. NJFF Vest-Agder 
var vertskap for konferansen. Til sammen deltok 37 inkludert foredragsholdere.  
Tillitsvalgtsamling for lokallagene ble avholdt 23. april på Hetleskei i Kvinesdal. 
 
Her nevnes noen av de møte/samlinger regionsekretæren i tillegg har deltatt på: 
- 15/1 Samarbeidsmøte med Statskog. 
- TEFA 13. mars i Kristiansand. 
- 11/3 Årsmøte og nettverksamling i FNF Agder, Dyreparken Hotell 
- 9. april: Fellesmøte for viltforvaltning i kommunene, sted Kristiansand 
- Brølejakt på hjort 21. okt. Farsund 
- Heiplansamling i Bykle 24.-25. oktober. 
- Regionsekretærsamling, Trondheim 27.-29. mai. 
- Torsdagsmøter med sentraladministrasjonen, teams. 
- Virksomhetsmøter NJFF, teams, 29/1, 11/3, 29/4, 5/9, 28/10 
- Styremøter Fnf-Agder, Forum for natur og friluftsliv Agder, 17/1, 7/3, 4/5 

 
Representasjon 
 
Tina Fossdal, ungdomsansvarlig i regionlaget styre, satt som styremedlem i forbundsstyret 
frem til 17.nov. 2024. 
Organisasjonskontakt, Camilla Moseid, satt som 4. vara til forbundsstyret frem til 17. nov. 
2024. 
Steffen Fåland, har sittet som medlem i det sentrale ungdomsutvalget. 
Regionleder har deltatt på regionlederkonferanser og representantskapsmøter. I tillegg har 
han også deltatt på flere «bålsamtaler» og andre møter via Teams. 
Regionleder deltok også på årsmøte i Barne- og ungdomsrådet i Agder 21. mars på Vigeland. 
Regionstyret er representert i fagutvalget for rovvilt i Vest-Agder,  
Regionsekretæren er kontaktperson for Studieforbundet Natur og Miljø. 
Regionlaget er tilsluttet Forum for natur og friluftsliv Agder. Regionsekretæren sitter i styret. 
Representert i styringsgruppa i Flerbruksplanen for Mandalsvassdraget. 
 
Regioninstruktører  
 
Ordningen med at regioninstruktørene utdanner lokallagsinstruktører ble avviklet fra og 
med overgang til 2025. Det er nå forbundsinstruktørene under ledelse av Jakt og 
Fiskesenteret som overtar denne rollen. 
Et stor takk til de instruktørene som har virket for oss i Vest-Agder. 
Ettersøk: Jon Arild Albrektsen, Vennesla JSFF 
Dressur: Jon Arild Albrektsen, Vennesla JSFF/Kristiansand JFF 
Aversjon:.Tina Fossdal, Farsund og Lyngdal JFF 
Hagle: Eirik Møller, Kristiansand JFF 
 
Instruktørene kan fortsatt holde kurs innenfor sitt område, men ikke instruktørkurs. 
Det er kun organisasjonskontakten som fortsetter sitt virke som tidligere. 
Hos oss er det: Camilla Moseid, Vennesla JSFF 
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Høringer og uttalelser 
 
Regionlaget har gitt uttalelse i følgende saker: 

25.09.2024 Innspill til ny viltressurslov. 
22.08.2024 Opprop vedr. hummer havbeite Kristiansand. 
15.08.2024 Høring - forslag til nytt regelverk for jaktskyting fra 2025. 
16.07.2024 Høringsinnspill Hummerhavbeite Oksøy 16.07.24 - NJFF og KJFF. 

 

Gjennom samarbeidsforumet Forum for natur og friluftsliv Agder har vi avgitt høringssvar og 
uttalelser i følgende saker:  

 
Alle uttalelsene kan leses på nettsidene: https://fnf-nett.no/agder/uttalelser/ 

 
 
Trofèbedømmiger i 2024 
 
Trofèdommere: John Vidar Salvesen, Stian Jahnsen 
Det er i 2024 bedømt følgende gevirer:   

47 hjort 
11 rådyr 
3 elg 
3 rev 
1 bever 

(9 av hjortene og 1 rådyr er fra 2023 sesongen)  
Rev og bever er skaller som er målt 
 
 
 
Sekr. 
 
 
PR- utvalget 
 
Utvalget har arrangert fotokonkurranse Jakt i Vest Agder. 
Publisering og oppfølging på samtlige sosiale plattformer. 
 
Steffen Fåland 

05.02.2024 Felles innspill til stortingsmeldinger for naturmangfold og klimautslipp. 
15.02.2024 Høringuttalelse til kommuneplanens samfunnsdel og planstrategi, Lyngdal. 
16.02.2024 Høring E18 ytre ringvei Kristiansand kommune. 

08.03.2024 
Høringsuttalelse til planstrategi og planprogram for kommuneplanens 
samfunnsdel, Arendal. 

10.06.2024 Høringsuttalelse til regionplan Agder 20230. 
04.09.2024 Høring Sørlige Nordsjø II havvindanlegg med nettilknytning. 
28.10.2024 Forslag til endringer i Markaloven. 

 
Største hjort felt og dømt i 
2024. Holdt 183.13 og felt i 
Kvinesdal. 
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Årsrapport for Hundeutvalget  

Utvalget har bestått av: 

Leder:  Terje Svendsen Vennesla JSFF 
Medlem Jørn Håkon Stølen Kvinesdal JFF 
Fylkesinstr. aversjon Tina Fossdal Farsund og Lyngdal JFF 
Medlem Gunstein Gysland Farsund og Lyngdal JFF 
Fylkesinstr. ettersøk og dressur Jon Arild Albrektsen Vennesla JSFF 

 
 

Hundeutstilling 

              

Jakthund grunnkurs 
Det ble avholdt et grunnkurs jakthund med 6 deltakere. Instruktør var Tina Fossdal. 
 
Sporprøver NKK premierte 
Det ble gjennomført 4 blodsporprøver og 3 fersksporprøver. 

Eikenprøven  
Det var svært liten deltagelse på Eikenprøven i 2024. 
Det startet kun 3 hunder; 1 SP og 1 ÅP og 1 EP. 

 

 

Utstillingen ble arrangert i samarbeid 
med Kvinesdal Jeger- og 
Fiskerforening 16. juni på 
ungdomskolen i Kvinesdal. Det ble et 
flott arrangement. 

Totalt 112 hunder påmeldt. Det var 
stående fuglehunder, spets og 
elghunder, drivende hunder og 
sporhunder. 

Dessverre ble ikke dachshundrasene 
med pga kollisjon med deres egne 
utstillinger. 

 

Beste hund på utstillingen, bilde til 
høyre, ble irsk setter Skogrypas Raja 
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Aversjonsdressur 
Følgende foreninger har rapporter sauedressur i 
2023: 
Kvinesdal JFF, Farsund og Lyngdal JFF, 
Kristiansand JFF, Lindesnes JFF 
 
Hundetyper 

Sum antall  
1. gangs 
bevis 

Sum antall 
fornyete bevis 

Stående fuglehunder 27 22 
Apporterende og støtende hunder jakt  2 1 
Drivende hunder jakt 29 28 
Spisshunder jakt 21 13 
Andre hunderaser 4 1 
Blandingshunder 3  

Samlet antall: 86 65 
 
sekr. 
 
 
Årsrapport Fiskeutvalget  
 
Viktigste aktivitet i fiskeutvalget har også i 2024 har vært aktiviteten knyttet til pågående 
sjøørretprosjekt i Berrefjord, Flekkefjord. Arbeidet har pågått gjennom hele året, og leder for 
arbeidet Federico Håland Geata med hjelpere gjør en formidabel bra jobb. Dette er et relativt 
stort prosjekt og før selve arbeidet kan igangsettes, er det en rekke momenter og tema som 
må avklares. Kunnskap om vannkvalitet, habitatsforhold, vannføring, temperaturer, 
matressurser og potensiale av gytemuligheter, er noen av de tema som må avklares før 
prosjektet kan realiseres. Siden oppstart er det også gjort nye beregninger om helning og 
rørkretsen.  
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Det har vært litt fram og tilbake for å finne de riktige løsningene, men i samabeid med med 
Flekkefjord kommune så har vi besluttet om å la kulverten være og istedenfor legge noen 
hinder i bunnen og på toppen av kulverten som skal redusere vannhastighet ved flom og 
dermed tillate fiskevandring gjennom kulverten. Endelig skisse på tiltaket er under utforming. 
Har har blant annet Alf Magne fra INTOTO bistått. Statsforvalteren skal søkes når endelig 
fremgangsforslag er vedtatt. Nødvendige tillatelser tar tid, men grunneierne er orientert og 
stiller seg nå positive til tiltaket. Med alt forarbeid og kunnskap som nå foreligger har vi god 
tro på at prosjektet skal ende opp som et betydelig bidrag som sjøørret-oppvekstområde.  

Fiskeutvalget har forsøkt å delta og være synlige på ulike fagfora og seminar. Som 
fagkonferanse for leveforhold i vann og vassdrag i regi av regionens vannkorrdinatorer og 
lignende. Fiskeutvalget har bidratt og gitt innspill til en rekke høringsuttalelser. I forbindelse 
med Arendalsuka ble nytt visningsanlegg for lakseoppdrettsnæringen etablert på 
Vitensentret. Dette reagerte vi i NJFF Vest-Agder på, og i sammen med en rekke andre 
samarbeidspartnere, sørget vi for massivt fokus og kritikk for det vi opplever som en 
sammenblanding og “grønnvasking” av næring som ikke er bærekraftig og direkte skadelig 
for en rekke arter i vår fauna. At slike visningssentre retter seg særskilt mot barn, gjør saken 
om mulig enda mer alvorlig.  

 

 

Vi har engasjert oss i flere lokalbaserte saker, herunder i samarbeid med Naturvernforbundet 
sørge for stor oppmerksomhet og mediadekning i forbindelse med fornyet 
konsesjonssøknad Hummerreservatområde ved Oksøy. Som følge av arbeidet gikk 
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politikerne imot søknad, og dette tidligere “reservatet” vil fra 2025 være åpent for 
allmenheten.  

 

I forbindelse med markering av friluftslivets år, deltok vi på “Hele Norge brenner bål”-
arrangementet på Torvet i Kristiansand 

 

Bjarte Austvik 
Leder fiskeutvalget NJFF Vest-Agder 
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Årsrapport barne- og ungdomsutvalget 
 
I mars deltok vi på årsmøtet til Barne- og ungdomsrådet i Agder (BURIA) 
Barne- og ungdomsleder har sittet som medlem av forbundsstyret og som leder av det 
sentrale barne- og ungdomsutvalget i 9 år. På landsmøtet i november tok hun ikke gjenvalg 
til dette vervet. 
Sammen med deltaker fra Lindesnes jeger- og fiskerforening, deltok vi på den årlige Barne- 
og ungdomskonferansen i regi av NJFFs Barne- og ungdomsutvalg. Konferansen ble holdt i 
Alta. Der fikk vi bl.a. foredrag med Lars Krempig fra Villmarksbarna, lært om seljakt, laget 
mat på bål og lært å lage aktivitetsplaner. 
Introjakt på ryper ble gjennomført på Grauthellerterrenget i Sirdal i uke 40, skolens høstferie. 
 

 
 

Årsrapport jakt- og viltstellutvalget 
Vi har også i hatt dronesøk etter rådyrkje. Varmen som kom brått på i juni resulterte at 
mange slo gresset samtidig. Dermed fikk vi kapasitetsproblemer. Imidlertid reddet vi mange 
kje der vi søkte. 

Har også deltatt på mange møter som fellesmøte for kommunal viltforvaltning, årsmøte i 
Forum for Natur og Friluftliv. Regionsekretæren og jeg var på Heiplansamling i to dager på 
Hovdestøylen Hotell der status for villrein i vårt område blei diskutert. Vi var også på åpent 
møte om tiltaksplan for Setesdal Vesthei – Ryfylkeheiene og Setesdal Austhei 
villreinområder på grendehuset på Hovden. Der gikk diskusjonen livlig.  
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Det ble også i år arrangert brølekurs på hjort som ble vellykket.  
Vi hadde stand på Hellevik dagen også i år. Vi serverte «vill mat», spekemat og soppsuppe. 
Meget vellykket. 
Deltok på møte i kontaktutvalget for rovvilt, rovviltregion 1, i november. 

Bjørn Inge Løland 

 
 

 

Årsrapport fra Jaktskytterutvalget 
 
I 2024 har utvalgsleder Kristoffer Thorsland deltatt på fylkesstyremøter, terminlistemøte, 
samt treninger og konkurranser arrangert av fylkets foreninger.  

I 2024 hadde vi i fylket terminlisteført:  
- 4 jaktfelt stevner 
- 4 leirduesti/sporting stevner 
- 10 jegertrap stevner 

 

Fylkes-/regionmesterskap i Jaktfelt 
Mesterskapet ble avviklet 10/3 i Songdalen med god deltakelse. Gledelig å se at jaktfelt nå 
ser ut til å ha etablert seg som fast skytegren i regionen. 
 
Senior:  1. Haaland, Svein Tore, Lindesnes JFF 
  2. Syvert Borøy, Kristiansand JFF 
  3. Henrik Sørensen, Søgne JFF 

Junior:  1. Tobias Tønnesen, Vennesla JSFF 
  2. Robstad, Henry, Vennesla JSFF 
  3. Haaland, Sondre, Lindesnes JFF 
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Fylkes-/regionmesterskap Jegertrap 
Fylkesmesterskapet i jegertrap var terminlisteført 30/6 av Songdalen JFF.  

Junior: 

 

1. Thomas Kåbuland Vigsnes, Vennesla.  68 treff. 
2. Arnt Martin Skofteland, Lindesnes.  67 treff. 
3. Olav Andreas Grimestad Buksholt, Lindesnes.  57 treff. 

 
 
                         Senior: 

 

1. Tommy Jakobsen, Songdalen.  71 treff. 
2. Alf Kristian Ellefsen, Lindesnes.  70 treff. 
3. Pål Roy Rolland, Songdalen.  70 treff. 

 



 

16 
 

Fylkes-/regionmesterskap Jegertrap 
Fylkesmesterskapet i jegertrap var terminlisteført 30/6 av Songdalen JFF.  

Junior: 

 

1. Thomas Kåbuland Vigsnes, Vennesla.  68 treff. 
2. Arnt Martin Skofteland, Lindesnes.  67 treff. 
3. Olav Andreas Grimestad Buksholt, Lindesnes.  57 treff. 

 
 
                         Senior: 

 

1. Tommy Jakobsen, Songdalen.  71 treff. 
2. Alf Kristian Ellefsen, Lindesnes.  70 treff. 
3. Pål Roy Rolland, Songdalen.  70 treff. 

 

 

17 
 

Kvinner: 

 

1. Jette Marie Grimestad Buksholt, Lindesnes.  42 treff. 
2. Kaja Sogn Justnæs, Songdalen.  37 treff. 
3. Oddbjørg Skofteland, Lindesnes.  36 treff. 

     
 

 

Fylkes-/regionmesterskap i Leirduesti/sporting 
Mesterskapet ble avviklet 29/6. Arrangør var Lindesnes JFF 
 
Senior:   1. Dag Østrem med 68 treff 
  2. Geir Østrem med 67 treff 
  3. Jeger Hansen 66 treff. 

Junior:   1. Magnus Hansen 72 treff 
   2. Arnt Martin Skofteland 51 treff 
   3. Olav Andreas Buksholt 40 treff 

Magnus Hansen ble stevnevinner. 
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Årsrapport Randøya  

Det er utført en del dugnad i år også , klargjort båt og satt ut. Terrasser er rengjort og vi har 
satt inn to nye hoveddører. Det er malt en del innvendig. I en av stormene blåste en del 
takstein ned fra taket. Taken ble reparert så godt det lot seg gjøre, men nye «gamle» takstein 
kunne ikke skaffes lenger. 

Vi håper på å få skifte tak i 2025. Det skal innhentes priser, søkes kommunen om tillatelse. 
Det blir en stor investering. 

Vi deltok også på brukermøte Østre Randøy der alle hyttebrukere deltar. Hytten ble også i år 
utleid det meste av sesongen.  
Husk at de som er med på dugnad har førsteretten på leie av hytta.  
Håper at mange kan delta på dugnad i 2025. 

Terje Svendsen 
Bjørn Inge Løland 
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Sak 4: Innkomne saker med styrets innstilling 
  Ingen saker er innkommet. 

Sak 5: Andre saker styret har ført opp på dagsorden 
            På landsmøte 2024 ble det vedtatt at vedtektene for alle organisasjonsledd  
    skulle samles i ett dokument.  

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet følger opp landsmøtets vedtak og  
             implementerer regionlagets vedtekter i felles vedtektsdokument. 
  
 Vedtektene vedlagt i eget dokument 

 
Sak 6: Arbeidsprogram og budsjett for 2024  
   Styrets forslag til budsjett finnes under sak 3 regnskap. 
   Styrets forslag til arbeidsprogram kommer som eget dokument 
 
   Styrets forslag til vedtak: Arbeidsprogrammet godkjennes.   
   Styrets forslag til vedtak: Budsjett godkjennes.   

 
Sak 7: Valg av styre 
  Valgkomitèen legger frem sitt forslag. 
 
Sak 8: Valg av valgkomite  
   Følger av vedtektenes § 5 nr. 9. 

 
Sak 9: Valg av revisorer 
   Valgkomitè legger frem sitt forslag. 
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Sak 3: Regnskap 2024, sak 6: Budsjett 2025 

ÅRSRESULTAT: NJFF Vest-Agder - 2024 
  

Konto Navn Res. 2024 Res. 2023 Budsjett  2024 

Forslag 
budsjett 

2025  
RESULTATREGNSKAP   
Driftsinntekter   

3000 medlemskontigent  349 128  328 907 330000 350000  
3300 Trofedømming  40 100  11 541 15000 30000  
3301 Ettersøksinstruktør  2 726  16 098 47000 5000  
3411 hundeutstillingen  66 465   45000 60000  
3412 Eikenprøven  1 916  10 359 10000 2000  
3413 Aversjon  21 788  10 750 3000 5000  
3420 Ungdomsutvalget  27 096  54 796 44000 30000 1) 
3430 Kvinnekontakt  2 100   4000 4000  
3440 Fiskeutvalget    165 000     
3450 Jakt-Viltstellutvalget  71 358  44 432 30500 35000 2) 
3464 Hagle instruktør    13 090     
3501 Jaktfelt  59 050  38 460 40000 0  
3600 Randøya  36 700  21 500 45000 45000  
3700 Moms refusjon  63 785  47 452 30000 40000  
3703 Div inntekter  1 560  2 569 5000 5000  

Sum Driftsinntekter  743 772  764 954 648500 611000  
 

 

Balanse pr. 31.12.2024 

Ktonr. Kontonavn I år I fjor 

Eiendeler 
Omløpsmidler 
1900 Kontanter   884   
1920 Brukskonto  241 766  184 924 
1935 Visa  15 778  10 317 
1940 Høyrentekonto   6   5 
1950 Sekretærkassa   146 - 1 755 
1960 Kassererkassa  1 168  1 168 
1980 Plasseringskonto 1 124 096 1 076 140 

Sum Omløpsmidler 1 383 845 1 270 799 
SUM Eiendeler 1 383 845 1 270 799 
Egenkapital og gjeld 

Egenkapital 
2050 Opptjent egenkapital 1 270 799 1 270 799 
2099 Årsresultat (opptj. egenkapital)  113 046   

Sum Egenkapital 1 383 845 1 270 799 
SUM Egenkapital og gjeld 1 383 845 1 270 799 
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Driftsutgifter 
5102 Kjøring styremedlem - 40 043 - 21 084 -25000 -40000  
5900 Landsmøte - 34 030   -15000 0  
6103 Agderkonferansen - 30 180 - 19 325 -27000 -15000  
6301 Husleie/Lager - 109 000 - 101 455 -135000 -120000  
6304 Tilitsvalgkonferansen   - 9 263 -20000 -20000  
6305 Kjøring Sekretær - 22 462 - 31 809 -40000 -30000 5) 
6307 Tlf/Bredånd Sekretær/avis - 29 743 - 19 184 -20000 -30000  
6500 Hundeutvalget     -2000 -2000  
6501 Hundeutstillingen - 42 771   -35000 -40000  
6503 Eikenprøven - 9 983 - 5 927 -7000 -10000  
6504 Aversjonsdressur - 6 899 - 2 309   -5000  
6520 Ungdomsutvalget - 21 718 -  35 -44000 -30000 1) 
6530 Kvinnekontakt - 5 241 - 11 314 -10000 -10000  
6540 Fiskeutvalget - 2 591 - 153 759 -11000 -5000  
6555 Jakt-Viltstellutvalget - 33 749 - 31 835 -56800 -40000 2) 
6556 Hagle instruktør   - 15 069   0  
6558 Jaktskytter utvalget - 4 365 - 4 579 -5000 -5000  
6560 Ettersøk instruktør - 3 098 - 7 027 -47000 -5000  
6570 Pr Utvalget - 16 414 - 32 815 -20000 -20000  
6710 Randøya - 31 439 - 36 501 -55000 -40000 3) 
6800 Kontorrekvisita/utstyr -  846 - 32 459 -8000 -5000  
6803 Trofedømming - 24 162 - 6 449 -7500 -25000  
6804 IT Kostnader - 6 870 - 21 283 -10000 -5000  
6809 Godgjørsel Leder/kasserer - 20 000 - 20 000 -20000 -20000  
6900 Jaktfelt - 24 682 - 18 076 -44300 35000 4) 
6901 Porto -  183       
7401 Forsikring - 5 032 - 10 599 -12000 -7000  
7700 styres disp(gode aktiviteter) - 69 026 - 85 729 -50000 -50000  
7701 Styremøte - 31 147 - 55 376 -50000 -40000  
7702 Årsmøte - 40 434 - 28 829 -30000 -70000  
7704 Gaver - 11 429 - 13 086 -20000 -15000  
7780 Utdanning/oppdatering,Instruktører -  885     -5000  
7790 Diverse kostnader -  854 - 10 189     
Sum Driftsutgifter - 679 276 - 805 365 -826600 -674000  
DRIFTSRESULTAT  64 496 - 40 411 -178100 -63000  
   
Finansposter   
8040 Renteinntekter  48 839  34 777 40000 40000  
8140 Renteutgifter og gebyrer -  302 -  312     
Sum Finansposter  48 537  34 465 40000 40000  
RESULTAT FØR SKATTER  113 033 - 5 946 -138100 -23000  
   
Disp. av årsresultat   
8960 Overføringer annen egenkapital    5 931     
Sum Disp. av årsresultat   5 931    
ÅRSRESULTAT ETTER DISPOSISJONER  113 033 -  15 -138100 -23000  

 

Noter:        
1) Tilskudd BURIA , introjakt ryper        
2) Tilskudd brølejakt hjort, vill mat       
3) Randøya tak må byttes. Ber årsmøte om tillatelse til å ta nødvendige kostnader til dette   
4) Overskuddet fra 2024 blir overført foreningene i 2025, derfor står denne posten i budsjettet    
5) Herav kr. 10000 til kollegasamling regionsekretærer      
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Fra regionlagets årsmøte for 2023, Lindesnes Havhotell 
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